

ISSN 0258-4646



A standard linear barcode is positioned horizontally. It consists of vertical black bars of varying widths on a white background. To the left of the main barcode, there is a smaller, separate barcode. Below the main barcode, the numbers '9 770258 464213' are printed vertically.

0 9>

# 中国医科大学学报

Zhongguo Yike Daxue Xuebao

月刊 第50卷 第9期 (总第363期) 2021年9月

## 目 次

### 论 著

- 769 血清胱抑素C对川崎病及其合并冠状动脉损害的诊断价值  
赵丹洋,姜红,姜红堃
- 774 沈阳地区青壮年非酒精性脂肪性肝病的流行趋势及危险因素分析  
曾子露,关琳,田昊宇,张鑫赫,孙菁,李丹,李异玲
- 779 自噬在葛根素促成骨细胞分化调节中的作用  
于冬冬,赵丹阳,杨鹤祥
- 785 IIIa期非小细胞肺癌患者预后的单中心回顾性分析  
段超,邢飞
- 789 Raf激酶抑制蛋白表达水平与非小细胞肺癌放射敏感性的关系  
韩冲,于洋洋,党军,姚雷,李光
- 794 急性ST段抬高心肌梗死患者经皮冠状动脉介入治疗术后康复治疗现状分析  
马晶茹,杨煜华,张国媛,邢爽
- 799 中性粒细胞/淋巴细胞值、血小板/淋巴细胞值、淋巴细胞/单核细胞值对食管癌根治术后吻合口瘘的预测价值  
俞越,韩云
- 804 褪黑素对爆震伤诱导小鼠肺损伤的保护作用及机制  
施琳,赵剑
- 809 Listr1遗传位点对小鼠非酒精性脂肪性肝病易感性的影响  
吴灵霞,韩雪,高康宁,祁赞梅
- 814 基于网络药理学三七治疗缺血性脑卒中的作用机制研究  
伍海军,吴静澜,杨欣,杨华,潘政,陈永顺
- 820 老年肺癌住院患者下肢深静脉血栓形成的影响因素  
蒋碧佳,曾锦荣,卢春兰

- 823 腮腺炎病毒感染对成年男性精液质量的影响  
关小川,于月新,侯开波,王博伦,杜超
- 827 血浆治疗儿童原发性肾病综合征重度水肿的临床疗效  
赵成广,傅桐,侯玲,王秀丽,杜悦
- 833 不同分期膀胱癌患者白蛋白与球蛋白比值的临床意义  
高超,蒋林君,毛明焕,王平
- 838 东北地区男性不育患者的Y染色体微缺失分析  
冷旭,潘伯臣,孙陆
- 842 臭氧局部注射治疗偏头痛的临床观察  
侯海培,刘会,张佩斯,马冬冬
- 846 肺腺癌预后不良的重要基因CDC20、CCNB2和CDC45  
龙焕屏,李光

## 短篇论著

- 851 牵引钉与牙弓夹板在颌骨骨折坚固内固定治疗中应用效果的比较  
佟爽,郭澍,熊伟,孙旭,杨淑德
- 856 多发性脑海绵状血管畸形破裂出血合并多发脑微出血灶1例报道  
陈光唐,曾茜,徐卡娅
- 859 引流液培养结果对脊柱手术后切口深部感染的预测效果  
谭跃龙,刘丽君,李思维,郝赫,陈林林

本期责任编辑 陈姜

期刊基本参数:CN21- 1227/R \* 1951 \* m \* A4 \* 96 \* zh \* P \* ¥ 15.00 \* 2 100 \* 20 \* 2021-9\* n

---

# JOURNAL OF CHINA MEDICAL UNIVERSITY

---

Monthly Vol. 50 No.9 (Sum No.363) September 2021

---

## CONTENTS IN BRIEF

### Original article

- 769 The diagnostic value of serum cystatin C in Kawasaki disease and its concomitant coronary artery lesion  
*ZHAO Danyang, JIANG Hong, JIANG Hongkun*
- 774 Epidemic trend and risk factors of non-alcoholic fatty liver disease in young adults in Shenyang  
*ZENG Zilu, GUAN Lin, TIAN Haoyu, ZHANG Xinhe, SUN Jing, LI Dan, LI Yiling*
- 779 Autophagy participates in puerarin-induced osteoblast differentiation  
*YU Dongdong, ZHAO Danyang, YANG Dongxiang*
- 785 A single center retrospective study of the prognosis of stage IIIa non-small cell lung cancer patients  
*DUAN Chao, XING Fei*
- 789 The relationship between RKIP expression and non-small cell lung cancer radiosensitivity  
*HAN Chong, YU Yangyang, DANG Jun, YAO Lei, LI Guang*
- 794 Current status of rehabilitation for acute ST segment elevation myocardial infarction patients after percutaneous coronary intervention  
*MA Jingru, YANG Yuhua, ZHANG Guoyuan, XING Shuang*
- 799 Predictive value of postoperative anastomotic leakage in radical surgery for esophageal carcinoma using neutrophil/lymphocyte, platelet/lymphocyte, and lymphocyte/monocyte ratios  
*YU Yue, HAN Yun*
- 804 Protective effect and mechanism of melatonin against blast-induced lung injury in mice  
*SHI Lin, ZHAO Jian*
- 809 Influence of the Lstr1 gene locus on murine susceptibility to non-alcoholic fatty liver disease  
*WU Lingxia, HAN Xue, GAO Kangning, QI Zanmei*
- 814 Potential mechanism of Sanqi in the treatment of ischemic stroke based on network pharmacology  
*WU Haijun, WU Jinglan, YANG Xin, YANG Hua, PAN Zheng, CHEN Yongshun*
- 820 Factors influencing deep vein thrombosis in the lower limbs of elderly patients with lung cancer during hospitalization  
*JIANG Bijia, ZENG Jinrong, LU Chunlan*
- 823 Effect of mumps virus infection on the semen quality of adult men  
*GUAN Xiaochuan, YU Yuexin, HOU Kaibo, WANG Bolun, DU Chao*

- 827 Effect of plasma in the treatment of severe edema in children with primary nephrotic syndrome  
*ZHAO Chengguang, FU Tong, HOU Ling, WANG Xiuli, DU Yue*
- 833 Clinical significance of the albumin to globulin ratio in patients with different stages of bladder cancer  
*GAO Chao, JIANG Linjun, MAO Minghuan, WANG Ping*
- 838 Analysis of Y chromosome microdeletions in male infertility patients in Northeast China  
*LENG Xu, PAN Bochen, SUN Lu*
- 842 Clinical observation of localized ozone injection for the treatment of migraine headaches  
*HOU Haipei, LIU Hui, ZHANG Peisi, MA Dongdong*
- 846 Important genes for poor prognosis of lung adenocarcinoma: *CDC20, CCNB2, and CDC45*  
*LONG Huanping, LI Guang*

## Short article

- 851 Comparison of the clinical effect of traction nail and arch splint in rigid internal fixation treatment of jaw fractures  
*TONG Shuang, GUO Shu, XIONG Wei, SUN Xu, YANG Shude*
- 856 Acute hemorrhages and cerebral microbleeds in multiple cerebral cavernous malformations: a case report  
*CHEN Guangtang, ZENG Xi, XU Kaya*
- 859 Evaluation of drainage fluid culture for predicting deep wound infection after crista column surgery  
*TAN Yuelong, LIU Lijun, LI Siwei, HAO He, CHEN Linlin*

**Executive Editor:** *CHEN Jiang*

本刊英文编校由 Editage(意得辑)负责